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 O  tom, že toto Božie Slovo je aktuálne, 
mocné, živé a účinné aj dnes, takmer po troch 
tisícročiach odkedy ho Pán vyslovil cez proroka 
Izaiáša, by nám mohla čo-to povedať sestra 
Berta Konečná z Michaloviec.

 Napriek tomu, že sestra Berta nemá auto, 
pravidelne každú nedeľu dochádza na Boho-
služby z  Michaloviec, technicky zabezpečuje 
priestory na evanjelizácie a  misie v  Michalov-
ciach a  zúčastňuje sa misií a  evanjelizácií aj 
v  ostatných mestách Slovenska. A  to všetko 
vládze navzdory tomu, že je už na starobnom 
dôchodku. Toto všetko svedčí o jej viere a najmä 
o obrovskej túžbe slúžiť Bohu, ktorý pre ňu uro-
bil to najvzácnejšie: dal svojho Jednorodeného 
Syna, ktorého sestra Berta prijala za svojho 
Pána a Spasiteľa pred sedemnástimi rokmi.

 Sestru Bertu každý z nás vníma ako „vždy 
usmievavú sestru z Michaloviec“, a len málokto 
vie, že roky bojovala s nesmiernymi bolesťami 
kolena. Pred zhruba šiestimi rokmi jej po páde 
z  bicykla lekári diagnostikovali artrózu (nad-
merné opotrebenie chrupaviek) kolena. Chô-
dza jej spôsobovala bolesti, a preto aj do mesta 
chodievala radšej bicyklom, pretože pri „krútení 
pedálov“ bolesti neboli až také značné ako pri 
chôdzi. Okrem fyzickej bolesti a obmedzení po-
hybu jej choroba spôsobovala aj veľký nepokoj 
v srdci. Koleno mala spuchnuté a v miestnej ne-
mocnici v Michalovciach jej osemkrát vykonali 
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odľahčovaciu punkciu kolena (ťahanie vody); 
spomína, že pri poslednej punkcii sa cítila ako 
gumová bábika, pretože koleno sa voľne pretá-
čalo zo strany na stranu, a preto sa 4. októbra 
2016 rozhodla podstúpiť operáciu kolena v Pr-
vej súkromnej nemocnici v  Košiciach – Šaci. 
Napriek úspešnej operácii problémy nepres-
távali, v kolene lekári objavili cystu, a preto sa 
rozhodli pre následné doliečenie: trikrát ročne 
sa bude musieť podrobiť lekárskej kontrole, pri 
ktorej jej budú podávať injekcie, ktoré by jej po-
mohli obnoviť kolennú chrupavku a odstrániť 
väzivovú tekutinu, ktorá sa hromadila v kolene. 
Uvedenej kontroly sa zúčastnila dohromady 
desaťkrát. A potom Pán zasiahol a  sestra Ber-
ta nám na konci Bohoslužieb, ktoré sa konali 

v  Košiciach 10. novembra 2019 vydala krásne 
svedectvo: 
 „Asi pred tromi rokmi som bola operova-
ná na koleno, ale napriek tomu som každé štyri 
mesiace musela chodiť do nemocnice v Košiciach 
- Šaci na injekcie. Minulú nedeľu som bola na 
Bohoslužbách a na jej konci som poprosila pas-
tora o  modlitbu za koleno. Počas modlitby som 
zažila zázrak, v kolene mi akoby prasklo (ale 
bolo to iné prasknutie, ako keď človeku „bežne“ 
praská v  kolene) a  zrazu som pocítila úľavu. V 
utorok som išla do Šace na pravidelnú kontrolu.  
Lekár ma vyšetril a spýtal sa ma, ako sa mám a 
ja som mu povedala, že sa cítim dobre.  Pozrel sa 
na mňa a spýtal sa ma: „Naozaj?“ A ja som mu 
povedala, že áno. Poslal ma na kontrolný rönt-

genový snímok. Po jeho vyhodnotení mi prekva-
pene povedal, že všetko je v poriadku a koleno je 
úplne uzdravené.  Povedal mi aj to, že už ďalej 
nie je potrebné ani pichať injekcie, pretože cysta 
ktorú som mala, úplne zmizla z kolena. Chcela by 
som poďakovať pastorovi za modlitby a ďakujem 
Bohu v mene Ježiš za všetko čo pre mňa urobil.“
 Pán sa zas raz dokázal ako verný Boh, 
ktorý sa postará o každého, kto Mu verne slú-
ži. Do srdca sestry Berty vlial celú rieku pokoja, 
pohladil jej kolená svojim uzdravujúcim doty-
kom a verím, že ešte dlhé roky ju bude nosiť po 
svojom boku do svojej úžasnej prítomnosti, kde 
vždy nájde potešenie, uzdravenie a posilnenie. 
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